
Politiskt initiativ – Infria vallöfte 

 

Genomgående när det är valrörelse ges löften till våra kommuninvånare till höger och vänster 

varvid det är hög tid att ett parti åtminstone lever upp till detta löftet, vilket var att se till att 

vägen vid Strandvallsrakan skulle asfalteras. (valrörelsen -22) 

Denna väg har under många år varit uppe till diskussion, de boende har väntat över 40 år, än 

har dock inget hänt. Det handlar om en sträcka på cirka på endast 350 meter. 

Sträckan är flitigt använd en vanlig vinterdag så kan det komma uppemot ? bilar 

Sommardagar så mer än det dubbla. Det finns 28 fastigheter, 264 båtplatser 242medlemmar, 

Slottsbrons If som alla använder denna 350m vägsträcka. 

Skolan där är det hämtning och lämning av barn dagligen, det är många som använder 

platsen väster om skolan till detta.  

Slottsbrons IF som använder vägen till och från träning/matcher dagligen på säsongen. 

Grums kommuns egna fordon använder även vägen flitigt vid hantering av deponi , grus mm 

och åker ofta med fullastade fordon på vägen, uppemot 25 ton tunga. 

När skolan byggdes för många år sedan borde det redan då i varit med i planeringen att 

asfaltering på nytt område i och med att den befintliga asfalterade vägen togs bort som var 

den väg som användes före den nya skolområdet byggdes. Av alla som nyttjar området. 

 

 

Vi Sverigedemokrater uppdrar till område Gata att göra ett äskande om pengar så att vägen 

blir asfalterad, mot bakgrund så att Socialdemokraternas vallöfte ska verkställs. 

 

   


